
 

 
 

Referat af studienævnsmøde – 04/2020 
Tirsdag den 23. juni 2020 kl. 12.00 – 13.00 
Zoom 
 
 

VIP (stemmeberettiget) AAU RUC AU CBS Til stede Afbud 
Lone Dirckinck-Holmfeld (LDH) – forkvinde X    X  
Birgitte Holm-Sørensen (BHS) X    X  
Christian Dalsgaard   X  X  
Janni Nielsen    X  X 
Lars Birch Andreassen (LBA) X    X  
Mette Wichmand (MW) X    X  
Studerende (stemmeberettiget)       
Casper Aagaard Nielsen - næstformand     X  
Christian Hatting Voss     X  
Mette Laursen      X 
Nethe Louise Fals      X 
Pernille Rosenkvist 

 
    X 

Thomas Seiger Behrens     X  
TAP (observatører)       
Bjarke Madsbøll (BM) – studienævnssekretær X    X  
Karin Jensen (KJ) X     X 
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1  Godkendelse af dagsorden 
v/ alle 
 

   X 

 Dagsorden godkendes uden anmærkninger. 
 

    

2  Opfølgning/Evaluering på eksamen og reception 
v/ alle 
 
Drøftelse af afvikling af sommerens mundtlige eksaminer i 1. års- og masterprojekter samt den efterfølgende 
reception 
 

MIL-studienævnets 
reflektioner over eksa   
 

  X  

 Ad 2 
Karaktergennemsnit – 1. årsprojekt: 10,6 (red.: tilføjet 24. juni) 
Karaktergennemsnit – masterprojekt: 9,8 (red.: tilføjet 24. juni) 
 
Gruppen gennemgår k-gruppe formandskabets refleksioner (bilag 1) 
 

    

 



 

 
 

CHV: hvordan skal dokumentet læses? 
Er det bevis for, at SN har behandlet og talt om mulige udfordringer, og derved har det på plads ift. evt. 
klager? 
 
Teknisk gennemførsel: 
CAN: Det tog lidt længere tid at omvende til online eksamen end forventet, men det forløb fint, selvom det 
ikke er helt som en fysisk eksamen. Det er dynamikken og kommunikationsgangen. 
 
Da vi har stud. fra andre lande eller langt væk fra, skal vi muligvis fastholde muligheden for at søge SN om 
en virtuel eksamen. 
Dette er nævnet enige om. Udgangspunktet er fysisk, men vi fastholder muligheden for at søge om at tage 
en virtuel eksamen.  
 
Faglig gennemførsel: 
Trods både tidsmæssige og økonomiske forhold, der kan tale for at overgå mere til virtuelle møder, så 
ønsker nævnet dog stadig at fastholde de fysiske eksaminer og reception. 
 
Det ønskes at gøre det mere tydeligt, at vejleder og de(n) studerende skal sørge for at have drøftet, hvordan 
eksamen forløber, så alle føler sig velforberedte. 
Dokument til vejledere som kort forklarer eksamensforløbet. Dette har tidligere eksisteret, og det skal findes 
frem igen. 
 
Adm. gennemførsel 
Det skabte problemer, at der blev lavet nogle tidsmæssige ændringer i de sidste øjeblikke. Det var 
udfordrende for nogle. 
 
Én af de største problematikker har været opsætningen af Moodle, så den bliver gennemgået for at finde ud 
af, hvordan det skal opbygges fremadrettet, og hvordan MIL SEK rummet skal bruges. 
 
Receptionen 
Stor ros til MW for receptions-kit. Det fungerede helt efter hensigten. 
 
Ikke-fortrolige opgaver 
Kan ikke-fortrolige opgaver bruges til publicering eller som faglige oplæg på seminarer, læringsfestivalen eller 
lign.? 
LDH vil gerne lave en lille formidlingsartikel til samarbejdspartnerne og journalister/tidsskrifter osv., der skal 
sprede budskabet om MIL. 
 
Vi kan lave små videoer/podcasts om projekterne for ikke bare at fortælle om disse, men også om 
uddannelsen. 
 
Skal vi forsøge at vende tilbage til it-vest ang. funding til at MIL dimittender kan deltage på konferencer med 
papers. Vi kan sågar forsøge at lave et MIL seminar/webinar, hvor der inviteres både interne og eksterne 
gæster. 
 
Alt dette vil k-gruppen forsøge at arbejde videre med. 
 
CHV: hvordan evalueres dette forløb? 
Direktionen sender et evalueringsskema ud, men det vurderes, at vi har en masse teorier og empiri, der 
stiller os gunstigt ift. at evaluere dybere på fordele og ulemper ved virtuel/fysisk eksamen. Denne bliver nok 
højst sandsynligt kun til ansatte. 
Det vides endnu ikke, om der tilføjes et særligt afsnit til den normale evaluering om virtuel 
eksamensafvikling, eller om det medtages i eksamensevalueringen i det normale skema. 
 
 

3  Studiestart 2020 
v/ alle 

  X  



 

 
 

Drøftelse af studiestart 2020 samt gode forslag til 1. seminar (10. – 12. september)  
 

 Ad 3 
Vi skal planlægge efter at afvikle med 1 meters afstand mellem studerende. 
Da AUB er flyttet til ny adresse (Kroghstræde), ved vi endnu ikke helt, hvordan de fysiske rammer 
kommer til at blive. 
 
Artikeltrilogi om big data (LDH med to studerende) som fællesforelæsning på 1. seminar. 
Er der interesse for, at have nogen nærmere peers til fremlæggelser, eller ønsker man nogle mere 
”seniorforskere” eller eksterne gæster? 
 

    

4  Eventuelt 
v/ alle 
 

    

 Lang  
 

    

 
 
Emner til fremtidige møder: 
 
 
Fremtidige møder: 
• 5. september 2019 kl. 11:00-15:00 inkl. frokost (på MIL-seminar) 
• 3., oktober 2019 kl. 10:00-12:00 (derefter frokost) (Aftagerpanelmøde) 
• 3. oktober 2019 kl. 12:30-15:00 (på CBS) 
• 4. november 2019 kl. 9:00-10:30 (på CBS (Skype-møde) 
• 4. november 2019 kl. 10:30-14:00 (undervisermøde (Skype) - CBS) 
• 2. december 2019 kl. 10:00-13:00 inkl. frokost (AAU KBH) 
• 9. januar 2020 kl. 14.00 – 16.30 (AAU KBH) 
• 4. februar 2020 kl. 12:30-15:30 inkl. frokost  
• 24. marts 2020 kl. 13:00-16:00 (Skype) 
• 27. april 2020 kl. 10:00 til 28. april 2020 kl. 16:00 (K-gruppeseminar)  
• 9. juni 2020 kl. 12:30-15:30 (Zoom) 
• 23. juni 2020 kl. 12.00-13.00 (Zoom) 
• 13. august 2020 kl. 12:30-15:30  
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